
Zápis z Výročnej schôdze KPH za r. 2023 

zo dňa 17. 01. 2024 

 
 
Program : 1/ Otvorenie a privítanie členov a hostí / predsedníčka Kupcová/ 

2/ Informácie o činnosti SFK v r. 2023 /gen.riaditeľka Potokárová/ 

3/ Informácie o činnosti KPH za r. 2023 a na rok 2024 /predsedníčka Kupcová/ 

4/ Správa o hosodáreni KPH za r. 2023 / pokladníčka Krupová/ 

5/ Odsúhlasenie členských príspevkov na rok 2024 

6/ Diskusia 

7/ Záver 

K bodu 1/ 

Predsedníčka KPH, JUDr. Kupcová otvorila Výročnú schôdzu, privítala generálnu riaditeľku SFK 

Mgr. Potokárovú a prítomných členov a oboznámila ich s programom schôdze. Zároveň požiadala 

pani riaditeľku o úvodné slovo. 

K bodu 2/ 

Pani riaditeľka na úvod svojho príhovoru popriala všetkým prítomným členom do nového roku veľa 

zdravia, pohodu, pokoj, teší ju, že vidí opäť aj nové tváre, podotkla, ako si veľmi váži, že sme ich 

podporovateľmi a šíriteľmi dobrého mena ŠFK. 

Zrekapitulovala, aký bol rok 2023 náročný nie len pre Filharmóniu , ale pre všetky kultúrne 

inštitúcie, viackrát sa menili štátni úradníci počnúc ministerstvom kultúry, dostali znížený rozpočet 

pre činnosť, ako zháňali financie na nákup nových nástrojov. No aj napriek týmto negatívam bol to 

vraj rok úspešný. 

Uskutočnilo sa 74 koncertov a 9 verejných generálok, mali výjazdy do Žiliny, Piešťan, do 

zahraničia .... Účinkovali v hudobnom projekte s Lúčnicou, privitali návštevu pani prezidentky 

Čaputovej, zrealizovali 7 predkoncertných stretnutí, komorné koncerty, 8 koncertov v rámci KHJ. 

K 100.výr. MMM hráči orchestra odbehli štafetu a to ich inšpirovalo zorganizovať hudobný 

organový maratón. Všetko sa to stretlo s veľkým ohlasom. 

V r.2023 nahrali CD klavírne koncerty maďarského hud. skladateľa, klavíristu a dirigenta E. 

Dohnányi 

V uplynulom roku hosťovalo v ŠFK 79 sólistov, 20 dirigentov, niekoľko zborov, zrekonštruovali sa 

bary a to tiež všetko aj vďaka hlavnému sponzorovi USS a iným 

V roku 2024 budú pokračovať v koncertoch, ktoré sú naplánované a na záver nás potešila , že opäť 

členom KPH ponúknu zadarmo vstupenky na 4 koncerty, z toho 3 symfonické a koncert k 80. 

jubileu K. Petrócziho. 

K bodu 3/ 



Predsedníčka KPH Kupcová zhodnotila dvojročnú prácu nového výboru, poďakovala Dite 

Marenčinovej za jej pravidelné prednášky o hudbe, spomenula výlet do Michaloviec a Klokočova 

a vyzvala členov, aby porozmýšľali a dali návrhy, kde by sme zorganizovali výlet toho roku. 

K bodu 4/ 

Pokladníčka KPH predniesla Správu o hospodárení v r.2023 s finančnými prostriedkami, ktoré boli 

vynaložené na bežný chod klubu, na občerstvenie pri výročných schôdzach a Mikulášskom 

posedení, na vedenie kroniky o klubovej činnosti, ako aj dopravy na výlet. 

K bodu 5/ 

Bol predložený návrh, aby členský poplatok na rok 2023 ostal v rovnakej výške 5, eur. Tento návrh 

bol všetkými prítomnými členmi v počte 37 aj odsúhlasený. 

K bodu 6/ 

V diskusii bolo z radu členov podaných niekoľko poďakovaní pani riaditeľke, pochválení na 

jednotlivé koncerty, osobitne na Vianočné koncerty s D. Karvayom a na Novoročný koncert 

P. Marenčinová a Nemčoková sa vyjadrili kriticky k buletinom, že nie sú dostatočne edukatívne, 

chýbajú im tam niektoré údaje o účinkujúcich umelcoch a o samotných skladbách, ktoré sú práve 

hrané. 

K bodu 7/ 

Po ukončení oficiálneho programu nasledoval voľný program, občerstvenie, debaty medzi členmi 

 

 

 

 

 
V Košiciach, 19. 1. 2024 zapísala: Krupová Terézia 


